

Все конкурсы / All Competitions

Ladies. Hairstyle Collection (LM)

Senior. Ladies Creative Hair Color & Style (MH)

Senior. Ladies. Hollywood Glamour (LM)

Senior. Ladies, Progressive Cut. (MH)

Senior. Ladies. Prestige Bridal (MH)

Senior. Ladies. Prestige Gala (MH)

Senior. Ladies. Hair By Night (MH)

Senior. Ladies. Creative Style (MH)

Senior/ Junior. Ladies . Romantic Bridal (LM)

Junior / Senior . Ladies. Open Wave (MH)

Senior/ Junior. Ladies. Open Wave (MH)

Junior - min.16 Max. 23 years old, excluding the day of the 24th. birthday.

Participants perform on mannequin heads (MH). The competitors must present their mannequin heads' hair straight open and brushed back before lineup in the village holding area. The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed straight and back, then the Competition Directors will do it. Layers are optional. The Minimum hair length must be 10 cm, except in the bang area. Hair Extensions: You are allowed to add volume and texture; the hair extensions must be inserted in the head before the test. The hair must be straight not prepared in advance. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden. Styling Tools: all allowed, 100% of hairstyles must be styled downwards. And contain waves. Forbidden: to create updo hair styles, to cover both eyes of the model, use of ornaments, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Score: Maximum 30 points / Minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Junior / Senior . Ladies. Open Wave (MH)

Юниоры – мин. 16, макс. 23 года, исключая день 24-летия.

Участники выступают на манекен головках (MH). Участники должны представить манекен-головы с расчесанными назад волосами перед выходом на сцену в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не расчесаны назад, то это сделают директора конкурса. Минимальная длина волос должна быть 10 см, за исключением области челки. Разрешается предварительное наращивание волос до конкурса для добавления объема и текстуры. Все волосы должны быть прямыми, не подготовленными заранее. Цвета волос должны гармонично сочетаться. Допускаются: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Инструменты для укладки все разрешены, 100% волос прически должны быть уложены вниз и содержать волны. Запрещено: использование украшений, создание высоких причесок, использование манекенов в полный рост. Запрещено, что бы волосы готовой прически закрывали оба глаза модели

Время: 35 минут.

Оценка: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Senior /Junior. Ladies. Romantic Bridal. (LM)

Junior - min.16 Max. 23 years old, excluding the day of the 24th. birthday.

Participants perform on the models (LM). The competitors must present their model hair straight open and brushed back before lineup in the village holding area. The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed straight and back, then the Competition Directors will do it. The Minimum hair length must be 10 cm, except in the bang area. Hair Extensions: are allowed to add volume and texture. The hair extensions must be inserted in the head before the test. The hair must be strait not prepared in advance. 50% Hair Must be styled Down. The hair style must show the bridal tendency appreciated by the

consumer clientele. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden.

Ornaments - are allowed suggested: pearl's. flowers, Tiara. Forbidden: Total Updo, to cover both eyes of the model.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction.

Senior/ Junior. Ladies . Romantic Bridal (LM)

Юниоры – мин. 16, макс. 23 года, исключая день 24-летия.

Участники выступают на моделях (LM). Участники должны представить модель с прямыми, расчесанными назад волосами перед выходом на сцену в зоне ожидания.

Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не расчесаны прямо и назад, то это сделают директора конкурса. Минимальная длина волос должна быть 10 см, за исключением области челки. Нарощивание волос разрешается для придания объема и текстуры. Нарощивание волос должно быть сделано до начала теста. Волосы должны быть прямыми, не подготовленными заранее. 50% прически должно быть уложено вниз. Прическа должна быть непринужденной и мягкой, но должна отражать тенденции в свадебной моде, оцениваемые потребителями. Цвета волос должны гармонично сочетаться. Разрешены: белый, черный, коричневый, блондин, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Украшения разрешены: цветы из жемчуга, тиара...

Запрещено: прическа Total Updo, закрытие обоих глаз модели элементами прически.

Время: 35 минут.

Баллы: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 баллов за нарушение.

Ladies. Creative Style (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The competitors must present their

mannequin heads' hair wet and brushed back before lineup in the village holding area The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not wet, the Competition Directors will wet all competitor's hair. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden. Forbidden: to cover both eyes of the model, use of hair extensions, ornaments & supports, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores : Maximum 30 points / Minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies. Creative Style (MH)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участники должны представить манекен-головы с мокрыми и зачесанными назад волосами перед выходом на сцену в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не мокрые, директора конкурса смочат волосы участников. Цвета волос должны гармонично сочетаться. Разрешены: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Запрещено: закрывать оба глаза модели прической, использовать накладные волосы, украшения и опоры для причёски, манекены с полным телом.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Senior. Ladies. Hair By Night (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The competitors must present the MH style in advance and brushed back out before lineup in the village holding area. The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed back and the hairpieces are not brushed, then the Competition Directors will do it. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver,

red. All other colors are forbidden. The competitor can use hair hairpieces pre-styled in advance and must be applied during the test. Ornaments Are allowed. Forbidden: to cover both eyes of the model, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores : maximum 30 points/ minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies. Hair By Night (MH)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участники должны заранее уложить волосы манекен головки и расчесать их назад перед выходом на рабочее место в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не причесаны назад и пряди не расчесаны, то это сделают директора конкурса. Цвета волос должны гармонично сочетаться. Разрешены: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Участник может использовать заранее уложенные пряди, которые должны быть прикреплены во время теста в прическу. Украшения разрешены.

Запрещено: закрывать оба глаза модели, использовать манекены с полным телом.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов/минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Senior. Ladies. Prestige Gala (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The Competitor must present the MH hair straight open and brushed back before lineup in the village holding area. The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed straight and back, then the Competition Directors will do it. The competitor can use hair hairpieces pre-styled in advance and must be applied during the test. Are allowed to add volume and texture. The Hair extensions must be inserted in the head before the test. The hair must be strait not prepared in advance. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white,

black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden.

Ornaments: Are allowed. Forbidden: complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies. Prestige Gala (MH)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участник должен представить волосы расчесанными назад и выпрямленными перед выходом на старт. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не расчесаны назад и не выпрямлены, то это сделают директора соревнований. Участник может использовать заранее уложенные пряди волос, которые должны быть вработаны в причёску во время теста. Разрешается добавлять объем и текстуру за счёт нарощенных волос, которые должны быть прикреплены до начала теста. Волосы должны быть прямыми, не подготовленными заранее. Цвета волос должны гармонично сочетаться.

Разрешены: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Украшения: разрешены. Запрещено: манекены в полный рост.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Senior. Ladies Prestige Bridal (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The Competitor must present the MH hair straight open and brushed back before lineup in the village holding area The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed straight and back, then the Competition Directors will do it Hair Style: 50% Hair Must be styled Down. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden. Are allowed to add volume and texture. The hair

extensions must be inserted in the head before the test. The hair must be straight not prepared in advance. Ornaments: Are allowed. Forbidden: Total Updo, to cover both eyes of the model, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points/minimum 24 points

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies. Prestige Bridal (MH)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участник должен представить волосы расчесанными назад перед выходом на сцену в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не расчесаны назад, то это сделают директора конкурса. Прическа: 50% волос должны быть уложены вниз. Цвета волос должны гармонично сочетаться. Разрешены: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Разрешается добавлять объем и текстуру. Наращенные волосы должны быть вставлены в голову до начала теста. Волосы должны быть прямыми, не подготовленными заранее. Украшения: разрешены. Запрещено: прически Total Updo, прически, закрывающие оба глаза модели, манекены в полный рост.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов/минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Ladies, Progressive Cut (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The competitors must present their mannequin heads' hair wet, straight open and brushed back before lineup in the village holding area. The coloring result must reflect current fashion trends; The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not wet the Competition Directors will wet the hair. Evaluation Criteria: Technical execution, creative and originality, harmony of the complete look. Cut: Before the start of the test, the hair length must be a minimum of 10 cm

all over the head. The hair must not be pre-cut or pre-styled in advance. Forbidden: use of hair extensions, Avant Garde and or Fantasy Styles, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies, Progressive Cut. (MH)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участники должны представить манекен-головы с мокрыми, распрявленными и зачесанными назад волосами перед выходом на сцену в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не мокрые, директора конкурса смочат их.

Критерии оценки: техническое исполнение, креативность и оригинальность, гармоничность общего образа. Стрижка: перед началом теста длина волос должна быть не менее 10 см по всей голове. Волосы не должны быть предварительно подстрижены или уложены.

Запрещено: использование накладных волос, авангардных и/или фантазийных стилей, манекенов с полным телом.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Senior. Ladies. Hollywood Glamour (LM)

Hollywood Glamour Hairstyle. This competition celebrates the artistry and luxury of Hollywood glamour. Competitors are encouraged to bring their creativity within the elegant constraints of the theme. Model Presentation: Models must embody the look of high-fashion couture. This includes both dress and hairstyle, ensuring an overall cohesive Hollywood glamour presentation. Hairstyle Quality: Technical excellence and artistry. The hair colors must be harmoniously integrated. Allowed: white, black, brown, blond, purple, pink, orange, silver, red. All other colors are forbidden. Forbidden Elements: Avant-garde styling- Fantasy

or theatrical looks.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Penalty: 10 penalties points

Senior. Ladies. Hollywood Glamour (LM)

Участник выполняет прическу в стиле голливудского гламура. Этот конкурс посвящен искусству и роскоши голливудского гламура. Участникам предлагается проявить свою креативность в рамках элегантных ограничений темы. Презентация моделей должны воплощать образ высокой моды. Это включает в себя как платье, так и прическу, обеспечивая общее целостное представление голливудского гламура. Качество прически: техническое совершенство и артистизм. Цвета волос должны быть гармонично сочетаться. Разрешены: белый, черный, коричневый, блондинистый, фиолетовый, розовый, оранжевый, серебристый, рыжий. Все другие цвета запрещены. Запрещенные элементы: Авангардный стиль — фантазийные или театральные образы.

Штраф: 10 баллов.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Senior. Ladies. Creative Hair Color & Style (MH)

Participants perform on mannequin heads (MH). The Competitor must present the MH hair color prepared in advance. The hair must be straight and open as well brushed back before lineup in the village holding area. The competitors have 5 minutes to set up all their tools. If the hair is not brushed straight and back, then the Competition Directors will do it. The model's hair can be long or short. The hair style must be done on stage the Hair styles must be 100% styled down. Hair Extensions: are allowed to add volume and texture and the hair Extensions are inserted in the head before the test. Forbidden: updo hairstyle will be penalized, use of Ornaments, complete body mannequins.

Time: 35 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Penalty Points: 10. per infraction

Senior. Ladies Creative Hair Color & Style (МН)

Участники выступают на манекен головках (МН). Участник должен представить заранее подготовленный цвет волос МН. Результат окраски должен предлагать актуальное направление моды. Волосы должны быть прямыми и распущенными, а также зачесанными назад перед выходом на сцену в зоне ожидания. Участники имеют 5 минут на подготовку всех инструментов. Если волосы не зачесаны прямо и назад, то это сделают директора конкурса. Волосы модели могут быть длинными или короткими. Прическа должна быть сделана на сцене. Прически должны быть уложены на 100%. Нарращивание волос: разрешается для придания объема и текстуры, наращенные волосы вставляются в голову перед тестом.

Запрещено: высокие прически, использование украшений, полные манекены.

Время: 35 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение.

Ladies. Hairstyle Collection (LM)

The participant's country of origin is represented by a collection of hairstyles created on the day of the competition.

Participants are encouraged to show their creativity. The presentation of the models should embody the image of high fashion. This includes both the dress and the hairstyle, as well as makeup, providing a complete representation of contemporary fashion. The hairstyle collection is evaluated on stage, demonstrating stage effect, technical perfection, and artistry. Participants provide their own musical accompaniment on a flash drive or disc.

Penalty: 10 points.

Time: up to 2 minutes.

Scores: maximum 30 points / minimum 24 points.

Ladies. Hairstyle Collection (LM)

Национальная страна участника представляет в виде коллекции причёски, работы выполненные в день выступления на конкурсной площадке.

Участникам предлагается проявить свою креативность. Презентация моделей должны воплощать образ высокой моды. Это включает в себя как платье, так и причёску, макияж обеспечивая общее целостное представление современной моды. Коллекция причёсок оцениваются на сцене, демонстрируя сценический эффект, техническое совершенство и артистизм. Участник предоставляет своё музыкальное сопровождение на флешке или диске.

Штраф: 10 баллов.

Время: до 2 минут.

Оценки: максимум 30 баллов / минимум 24 балла.